
Tygelsjö Norra Samfällighetsförening 
 
Protokoll från ordinarie föreningsstämma 2009   
 
Sammanträdesdatum:  090323 
Plats:                Tygelsjöskolans matsal 
Närvarande medlemmar: Vapenhusgatan: 1, 2, 4, 5, 6, 8, 9 
  Mittskeppsgatan:                6, 10, 11, 12, 13, 18, 21, 25, 27, 32  
  Tvärskeppsgatan: 1, 2, 4, 5, 6, 9, 11, 13, 19, 21, 22,    
     26, 33,41, 47 
  Brf Malmöhus 28 4 representanter 
 
 
§ 1. Mötets öppnande 
Föreningens ordförande Mats Thörnblad hälsade välkommen och förklarade mötet 
öppnat. 
 
§ 2. Fråga om mötets behöriga utlysning 
Stämman godkände mötets utlysning. 
 
§ 3. Anteckning av närvarande och upprättande av röstlängd 
Samtliga närvarande på stämman har antecknats på aktuell röstlängd. 
 
§ 4. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av stämman. 
 
§ 5. Val av mötesfunktionärer 

a) Till ordförande för stämman valdes Mats Thörnblad. 
b) Till sekreterare för stämman valdes Amii Christensen 
c) Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Gunnar Hansson och Peter Pålsson. 

 
§ 6. Behandling av förvaltningsberättelse 
Ordförande Mats Thörnblad gick igenom verksamhetsberättelsen. 
Stämman godkände verksamhetsberättelsen. 
 
§ 7. Fastställande av resultat och balansräkning 
Resultaträkningen 
Det frågades varför procent fördelningen på snöröjning och ytor asfalt inte har samma 
fördelning, GA4 och GA5. Svaret är att det har beslutats att fördelningen ska följa den 
faktiska kostnaden. Vi snöröjer inte lika mycket yta som vi har asfalt. Om medlemmar är 
intresserade av ytornas storlek, ta kontakt med ordförande Mats Thörnblad så visar han 
gärna ytorna på kartan. Därefter godkände stämman resultaträkningen. 
 
Balansräkningen 
Kassör Thomas Håkansson gick igenom balansräkningen. Styrelsen föreslår att av årets 
överskott i GA:4 kronor 14 365: - överförs 10 000: - till nytt konto asfalt GA:4, resterande 
4 365: - balanseras i ny räkning. Från överskottet i GA:5 kronor 41 012: - överförs 40 
000: - till nytt konto asfalt+garage GA:5, resterande 1 012: - balanseras i ny räkning.  
Stämman godkände balansräkningen samt styrelsens förslag. 
 



§ 8. Behandling av revisionsberättelse 
Stämman godkände revisionsberättelsen. 
 
§ 9. Fråga om ansvarsfrihet 
Revisorernas förslag om ansvarsfrihet godkändes av stämman. 
 
§ 10. Framställning av styrelsens förslag samt motioner från medlemmarna 

a) Styrelsens förslag 
1. Kabel-tv 
 
Årsmötet beslutar att: 

      styrelsen driver kabel-tv anläggningen som tidigare. D.v.s. att kanalerna tas emot digital 
      och omvandlas sedan till analogt, innan de skickas ut till hushållen. Det blir ingen digital- 
       spegling då detta blir för dyrt.   

 
 
Det framkom att många har dålig bild på en del kanaler. För att få reda på detta skickar vi med 
en enkät som alla medlemmar kan fylla i . Lämna den sedan till Mats Thörnblad, 
Mittskeppsgatan 25, senast den 21april.  
Om medlemmar vill ha en diskussion av digital/analog utsändning till nästa årsstämma, 2010, 
måste det komma en motion till styrelsen senast den 31/1-2010. 

______________________________________________________________________________                                                                        
 
2. Radgaragen 
 

Årsmötet beslutar att: 
   

        Styrelsen gör en besiktning vid skada på något garage. Visar denna besiktning att det är helt 
        uppenbart att det är garageinnehavaren som har åsamkat denna skada, så meddelar styrelsen 
        detta, för garageinnehavaren via brev med föreslagen kostnad. Kostnaden för åtgärden tar      
        föreningen sedan ut via avgiften (lägges på efterkommande kvartalsfaktura).  
 
 
 
§ 11. Beslut om arvode 

 Arvodet för 2009 är 1,5 av prisbasbeloppet. Revisorernas arvode blir oförändrat,  
 999 kr/revisor. 

 
§ 12. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 

Utgifts- och inkomststat 
Kassör Thomas Håkansson gick igenom budgeten för 2009. Tryckfelsnisse har varit 
framme på Övrigt, samfällighetsförsäkring. Kostnaden 4 600kr ska ligga på GA4. 
Debiteringslängden som är utdelad gäller för 2009. 

      Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag.  
       
§ 13. Val av styrelse 

Jens Jensen från valberedningen presenterade valberedningens förslag. Stämman 
beslutade att godkänna valberedningens förslag enligt nedan: 
a) Vice ordförande för en tid av 2 år  Marie Jensen 
b) Ledamot för en tid av 2 år  Peter Pålsson 
c) 1 suppleanter för en tid av 1 år  Merith Norlin 
d) 4 ledamöter för en tid av 1år  Utses av MH 28 
e) 1 suppleant för en tid av 1 år  Utses av MH 28 



Då vi tyvärr inte har fått fram en kassör bland våra medlemmar blir vi tvungna att 
köpa in denna tjänst. Vi har fått en preliminär, muntlig offert av Riksbyggen på ca 
26 000-30 000kr exkl. moms. Då vi i styrelsen har ett bra samarbete med MH28 
tycker vi att ett samarbete med Riksbyggen är bra. De känner till vår verksamhet. 
Stämman beslutade att godkänna detta val. 
 

§ 14. Val av revisor och deras suppleant 
Valberedningen lade fram följande förslag: 
a) Revisor för en tid av 2 år   Leif Andersson 
b) Revisorsuppleant för en tid av 1 år  Mikael Månsson 
Stämman godkände valberedningens förslag. 
 

§ 15. Val av valberedning 
Stämman valde följande till ny valberedning: 
2 stycken för en tid av 1 år  Jens Jensen – sammankallande 
    Margaretha Klebe 
 

§ 16. Meddelande av plats där stämmoprotokoll hålles tillgängligt 
Stämman beslutade att protokollet ska distribueras till samtliga medlemmar samt 
läggas ut på vår hemsida. 
 

§ 17. Mötets avslutande 
 Ordförande Mats tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 
 
 
 
Vid protokollet 
 
_____________________ 
Amii Christensen 
 
Justeras   
______________________  ______________________ 
Gunnar Hansson   Peter Pålsson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



TV ENKÄT 
 

PÅ ÅRSMÖTET FRAMKOM DET ATT MÅNGA HAR DÅLIG BILD 
PÅ EN DEL KANALER. FÖR ATT SE HUR MÅNGA DET ÄR OCH 

SEN PRATA MED AT-INSTALLATION BER VI ER FYLLA I 
DENNA ENKÄT. 

 
LÄMNA SEN TILL MATS THÖRNBLAD, MITTSKEPPSGATAN 25, 

SENAST DEN 21 APRIL 
 
 

……………………………………………………………………. 
 

VI HAR DÅLIG BILD PÅ FÖLJANDE KANALER: 
 
 
……………………………………………………………………… 
 
 
 
……………………………………………………………………… 
 
 
 
………………………………………………………………………. 
 
 
 
 
NAMN………………………………………………………………. 
 
 
 
ADRESS……………………………………………………………… 
 
 
 
TELEFON…………………………………………… ……………….. 
 
 
 
 
 



 
 

VATTENMÄTARE  
 

DET ÄR MÅNGA SOM UNDRAR VAR HUVUDMÄTAREN TILL 
AVSTÄNGNING AV VATTNET SITTER. DET FINNS 6 STYCKEN 
HUVUDMÄTARE I MEDLEMMARS FÖRRÅD. HÄR KOMMER EN 

LISTA PÅ VILKEN MÄTARE ERT HUSHÅLL TILLHÖR 
 
 
 
 

Vapenhusgatan: 9, 11, 13  mätare på Vapenhusg. 9 
 
 
Mittskeppsgatan: 8, 10, 12, 14 mätare på Mittskeppsg. 8 
 
 
Mittskeppsgatan: 11, 13, 15, 17,  mätare på Mittskeppsg. 11 
 
 
Mittskeppsgatan: 16, 18, 20, 22, 24, 26, 28, 30, 32, 34 
         19, 21, 23, 25, 27, 29, 31,  
         33, 35, 37, 39, 41,   mätare på Mittskeppsg.16 
 
 
Tvärskeppsgatan: 19, 21, 23, 25, 27, 29, 31,  

        33, 35, 37, 39, 41, 43, 45, 47  mätare på Mittskeppsg.16 
 
 
Tvärskeppsgatan: 10, 12, 14, 16, 18, 20, 22, 24 
         26, 28   mätare på Tvärskeppsg.19 
 
 
Tvärskeppsgatan: 9, 11, 13, 15, 17  mätare på Tvärskeppsg.9 
 


